

CANADA ONLY
CANADA SEULEMENT

MARCH 2025

JVCKENWOOD

**OWNER'S COPY OF WARRANTY CARD
COPIE D'ENREGISTREMENT DE LA GARANTIE
DU PROPRIETAIRE**

(Save sales docket together with this warranty card, as a proof of date of purchase.
La facture et cette garantie sont vos preuves de la date d'achat; veuillez les
conserver dans vos dossiers.)

MODEL SERIAL NO.
MODELE NO DE SERIE
Purchase from Date purchased
Acheté chez Date acheté
Dealer's Address
Adresse du Vendeur
No. Street
No. Rue
City or Town Prov. Postal Code
Ville Prov. Code Postal
Owner's Name
Nom du Propriétaire
Owner's Address
Adresse du Propriétaire
No. Street Apt.
No. Rue App.
City or Town Prov. Postal Code
Ville Prov. Code Postal

BT-52007-1
(0107)

Detach here. Découper ici

Printed in Canada

**WARRANTY CONTROL CARD
CARTE DE CONTROLE DE LA GARANTIE**

IMPORTANT: This warranty control card must be filled in and posted to the address indicated on the back hereof or register via internet within 7 (seven) days from the date of purchase.
IMPORTANT: Cette carte de garantie doit être dûment complétée et postée à l'adresse indiquée au verso, dans les 7 jours de la date d'achat ou en visitant notre site Internet pour l'enregistrement.

(PLEASE PRINT/EN LETTRES MOULEES)

MODEL SERIAL NO.
Purchased from Date purchased
Acheté chez Date achetée
Dealer's Address
Adresse du Vendeur
No. Street
No. Rue
City or Town Prov. Postal Code
Ville Prov. Code Postal
Owner's Name
Nom du Propriétaire
Owner's Address
Adresse du Propriétaire
No. Street Apt.
No. Rue App.
City or Town Prov. Postal Code
Ville Prov. Code Postal

WARRANTY APPLIES ONLY TO PRODUCTS
DISTRIBUTED IN CANADA BY
JVCKENWOOD Canada Inc

Warranty applies only to
PRODUCT distributed in
Canada by JVCKENWOOD
Canada Inc.

JVCKENWOOD

**WARRANTY
GARANTIE**

JVCKENWOOD Canada Inc.

6685 MILLCREEK DR, UNIT 8, MISSISSAUGA, ONTARIO L5N 5M5

PHONE: (905) 670-7211 FAX: (905) 670-7248 www.jvc.com/ca

JVCKENWOOD Canada Inc. (hereafter called "JVCKENWOOD") gives the following express warranty for each new JVC product distributed in Canada by JVCKENWOOD and sold by an authorized JVCKENWOOD dealer. JVCKENWOOD warrants that this JVC product is free, under normal use and maintenance, from any defects in material and workmanship subject to the following terms and conditions:

1. To Obtain Warranty Service:

- The JVCKENWOOD Warranty Control Card herein provided must be completed in full and posted or registered via internet within 7 days of date of purchase of the JVC product.
- This JVCKENWOOD Warranty Control Card must be completed in full and presented together with proof of purchase of the JVC product requiring service.
- The JVC product must be brought in for service to an authorized JVCKENWOOD Service Centre.

2. Limitation:

This Warranty shall not apply to:

- Repair or replacement of any cabinets, batteries, plates, connection cords, antennas, dust covers, knobs, speaker grills, speaker cones, projection screens, projection screen savers, and all accessories.
- Any defects caused or repairs required as a result of misuse, abusive operation, negligence, improper use and/or insufficient care.
- Any defect caused or repairs required as a result of not following the instructions in the operation manual.
- Any JVC product tampered with, adjusted or repaired by any party other than JVCKENWOOD or authorized JVCKENWOOD Service Centre personnel.

Cette garantie s'applique uniquement
aux produits distribués au Canada by
JVCKENWOOD Canada Inc.

JVCKENWOOD Canada Inc. (ci -après nommé "JVCKENWOOD ") énonce la garantie expresse suivante pour tout nouveau produit JVC, distribué au Canada par JVCKENWOOD et vendu par un détaillant JVCKENWOOD autorisé. JVCKENWOOD vous garantit que ce produit JVC est dégagé, sous une utilisation et entretien normale, de tous défauts de matériau et de fabrication selon les termes et modalités suivantes:

1. Afin d'obtenir un service de garantie :

- La carte de contrôle de garantie JVCKENWOOD ci-incluse doit être complétée en entier et être postée ou complétée via notre site Internet dans les 7 jours suivant la date d'achat du produit JVC.
- Cette carte de contrôle de garantie JVCKENWOOD doit contenir les renseignements complets et être présentée avec la preuve d'achat du produit JVC pour obtenir le service.
- Le produit JVC doit être apporté chez un centre de service JVCKENWOOD autorisé pour un service d'entretien.

2. Restrictions: Cette garantie ne s'applique pas aux:

- Réparation ou remplacement de tous cabinets, batteries, panneaux avant, cordons de raccord, antennes, housses de protection, boutons, grille d'enceinte acoustique, cônes de haut - parleur, écrans de projection, protecteurs d'écrans de projection, et tous les accessoires.
- Tous défauts occasionnés ou réparations requises suite à une utilisation mauvaise ou abusive, de négligence, soins insuffisants et/ou utilisation incorrecte.
- Tous défauts occasionnés ou réparations requises suite à l'omission de suivre les recommandations du manuel d'opération.
- Tout produit JVC trafiqué, ajusté ou réparé par toute autre entreprise autre que JVCKENWOOD ou le personnel d'un centre de service et d'entretien autorisé JVCKENWOOD.

- (e) Any JVC products, on which the serial number has been defaced, modified or removed.
 (f) Maintenance, cleaning or periodic check-up
 (g) Conversion to foreign or domestic voltage or frequency.
 (h) Any JVC product without the Canadian Electrical Safety Regulations ID.
 (i) Any JVC products used for commercial or institutional, rental, or display purposes.
 Parts.....1 year
 Labour90 days
 (j) Any JVC product which has been resold and no longer owned by the original purchaser. (k) Product purchased from "outside Canada", "Bankruptcy" or "liquidator".

- e) Tout produit JVC dont le numéro de série a été endommagé, modifié ou enlevé
 f) L'entretien, vérifications périodiques ou nettoyage.
 g) La conversion à une fréquence ou une tension étrangère ou domestique.
 h) Tout produit JVC sans le signe d'identification (SA) du Canada.
 i) Tout produit JVC utilisé à des fins commerciales ou institutionnelles, de location ou d'étalage.
 P i è c e s 1 a n
 Main-d'oeuvre..... 90 jours
 j) Tout produit JVC qui a été revendu et qui n'est plus la propriété de l'acheteur d'origine
 Produit acheté à "l'extérieur du Canada ",
 e) Provenance d'une faillite" ou "d'un liquidateur".

- (1) Any defects caused by fire, flood, lightning, power surge, or other events beyond the control of JVCKENWOOD

3. Standards:

If any defects should be found in a JVC product within the applicable terms, necessary repairs shall be made at no cost to the purchaser for parts or labour when JVCKENWOOD acknowledges that such defects are due to faulty material or workmanship.

4. Exclusion of All Other Express Warranties: This warranty constitutes the entire express warranty given by JVCKENWOOD for JVC products and no dealer or service center personnel or their agent or employee is or are authorized to extend or enlarge this warranty on behalf of JVCKENWOOD.

5. Disclaimer of Consequential Damage: To the extent the law permits JVCKENWOOD disclaims any responsibility for loss of time or use of its product, transportation costs, or any other indirect, incidental or consequential damage or inconvenience.

- (I) Tous dommages occasionnés par le feu, inondation, éclair, surtension ou autres événements hors du contrôle de JVCKENWOOD.

3. Normes:

Si un produit JVC s'avérait défectueux selon les conditions applicables, les réparations nécessaires seront effectuées sans coûts additionnels à l'acheteur pour les pièces et main d'œuvre lorsque JVCKENWOOD reconnaît que de telles déficiences sont causées par une déficiences de matériel ou de fabrication.

4. Exclusion de toutes autres garanties expresses: Cette garantie constitue l'entière garantie expresse donnée par JVCKENWOOD pour les produits JVC. Nul représentant ou employé d'un détaillant ou d'un service d'entretien n'est autorisé à prolonger cette garantie au nom de JVCKENWOOD.

5. Dénégation des dommages indirects: Dans la mesure permise par la loi, JVCKENWOOD dénie toute responsabilité pour perte de temps ou d'usage de ses produits, des coûts de transport, ou tout autre dommage ou inconvénient indirect, accidentel et conséquent.

WARRANTY TERM (VALID FROM THE DATE OF PURCHASE)

CONDITIONS DE GARANTIE (VALABLE À COMPTER DE LA DATE D'ACHAT)

PRODUCT PRODUIT	PARTS (Years) / LABOUR (Years) PIECES (années)/MAIN-D'OEUVRE (années)
REFERENCE SERIES™ Series D-ILA Front Projector Série REFERENCE SERIES™ Projecteur Frontal D-ILA	DLA-RS4200 (5 Years / 5 années) DLA-RS3200 (5 Years / 5 années) DLA-RS2200 (5 Years / 5 années) DLA-RS1200 (4 Years / 4 années) *DLA-RS4200/RS3200/ RS2200//RS1200 Laser Component 3yrs or 10,000hrs whichever comes first
PRECISION™ Series D-ILA Front Projector Série PRECISION™ Projecteur Frontal D-ILA	DLA-NZ900/9 (3 Years / 3 années) DLA-NZ800/8 (3 Years / 3 années) DLA-NZ700/7 (3 Years / 3 années) DLA-NZ500 (2 Years / 2 années) *DLA-NZ900/NZ800/NZ700 Laser Component 3yrs or 10,000hrs *DLA-NZ500 Laser Component 2yrs or 10,000hrs whichever comes first
DLP™ Series Front Projector Série DLP™ Projecteur Frontal	LX-NZ30B/W (2 Years / 2 années)
*The Purchaser must assume the responsibility and expense for the proper packing, shipment, and all costs associated with the delivery of the equipment to the closest JVCKENWOOD Authorized Service Centre. *L'acheteur doit assumer la responsabilité et les coûts adéquat de l'emballage et d'expédition ainsi que tous les coûts associés à la livraison de l'équipement à un centre d'entretien autorisé par JVCKENWOOD.	
Lamp Warranty For JVC PK-L2615U/2618U Accessories (DLA Models only) Garantie de la lampe pour JVC PK-L2615U/2618U accessoires (Modèle DLA seulement)	1yr or 1,000 Hours of use 1 an ou 1,000 heures d'utilisation
Lamp Warranty For JVC PK-L3715UW/2417UW Accessories (For LX Lamp Models only) Garantie de la lampe pour JVC PK-L3715UW/2417UW accessoire (Lampe Modèle LX seulement)	90 days or 300 Hours of use 90 jours ou 300 heures d'utilisation
Remote Control Warranty Garantie de la télécommande	1yr of normal use 1 an d'utilisation

Detach here.

Découper ici

PLACE STAMP HERE
(Affranchir ici)

JVCKENWOOD Canada Inc.

6685 MILLCREEK DR, UNIT 8, MISSISSAUGA, ONTARIO L5N 5M5

PHONE: (905) 670-7211 FAX: (905) 670-7248

www.jvc.com/ca

D-ILA Projector Technical Support

dila@ca.jvckenwood.com

Mon-Fri 9AM-5PM (EST)